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Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport Mestského zastupiteľstva v Malackách 

Radlinského 2751/1, 901 01 Malacky 
 
 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia komisie 

 
 
Dátum: 10. 09. 2013 
Miesto a čas konania: MsÚ Malacky, 17,00 – 20,00 h 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Tedla - predseda, Mgr. Pašteka – podpredseda, Mgr. 
Habová, Ing. Andil, Ing. Špelicová, p. Salajová, PaedDr. Filip 
Ospravedlnení členovia komisie: Ing. Rusňák, PaedDr. Pagáčová 
Hostia: V. Mihočko (AD HOC), Mgr. Csillaghy, Mgr. Hudecová (MŠ) 
Tajomníčka komisie: Mgr. Hrnková  
 
 
Schválený program (za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0, nehlasovali: 0): 
 

1. Otvorenie 

2. Odovzdanie ocenenia osobnosti v oblasti športu za rozvoj športu v Malackách (Mgr.  
Csillaghy) 

3. Aktuálna situácia s prenájmom futbalového štadióna a futbalom v Malackách (p. 
Mihočko) 

4. Aktuálna kapacitná situácia v MŠ Malacky – Z 91/2013 (Mgr. Hudecová) 

5. Materiály k MsZ: 

      a)  Návrh VZN o ochrane a prevádzkovom poriadku Zámockého parku v Malackách –  
Z 80/2013 
 

b) Informácia o parkovacej politike mesta – Z 95/2013 
 
c) Informácia o možnosti upokojenia ul. Radlinského, dobudovania prepojenia 

Partizánska – Kukučínova a upokojenia prieťahu cesty I/2 – Z 96/2013 
 

6. Rôzne 

      7.   Záver 
 
Oproti programu uvedenému v pozvánke nastala zmena:  
Vypustený bol bod Návrh VZN o určení názvov ulíc na území mesta Malacky, vzhľadom na 
to, že tento materiál nebude predkladaný na MsZ dňa 19. 09. 2013. 
    
 
K bodu 1:                                                                                                                                
Zasadnutie otvoril a viedol RNDr. Pavol Tedla.  
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K bodu 2: 
Predseda komisie odovzdal ocenenie Mgr. Ladislavovi Csillaghymu za zásluhy o rozvoj 
športu v Malackách, keďže na oficiálnom odovzdávaní ocenení sa Mgr. Csillaghy nemohol 
zúčastniť. 

 

K bodu 3:  
Vladimír Mihočko, riaditeľ AD HOC, príspevkovej organizácie mesta, na pozvanie komisie 
informoval komisiu o situácii s využívaním futbalového štadióna v Zámockom parku. AD 
HOC prevzal štadión do správy od mesta Malacky od 1. októbra. 2009. Odvtedy tam táto 
organizácia vykonala potrebné nutné opravy, dala urobiť revízie elektrických zariadení, 
plynových zariadení, bleskozvodov, komínov, zabezpečovala údržbu prevádzkových budov. 
Energie a voda boli platené z finančných prostriedkov AD HOC a mesta Malacky. Trávnatú 
plochu štadióna udržiaval ŠK Malacky. Tento klub platil ročný prenájom 120,- €. Dňa 30. 06. 
2013 bola zo strany AD HOC ukončená nájomná zmluva s ŠK Malacky z dôvodu neplnenia 
zmluvných podmienok vyplývajúcich z nájomnej zmluvy zo strany športového klubu. Zmluva 
o poskytovaní služieb bola uzavretá s FC Malacky (poplatok za poskytované služby pre tento 
klub činí 600,- €/rok) a tiež s ČSFA (350,- €/rok). Futbalový štadión môžu na základe zmluvy 
o poskytovaní služieb využívať malacké futbalové kluby, ktoré prejavia záujem a z hľadiska 
časového a kapacitného je to možné. Jeho prevádzkovanie je obdobné ako u športovej haly 
Malina, stolnotenisovej haly a ihrísk (hádzanárske, volejbalové, tenisové) v Zámockom parku. 
S ŠK FO doteraz nebola podpísaná zmluva o poskytovaní služieb z dôvodu, že tento klub má 
podlžnosti voči mestu. Komisia diskutovala o posledných výsledkoch ŠK FO, o ich vysokých 
prehrách i nešportovom správaní. Ing. Andil otvoril otázku, či by kvalite malackého futbalu 
mohlo pomôcť riešenie, že dotované budú iba dve družstvá, vybrané mestským 
zastupiteľstvom na základe odporúčania komisie pre vzdelávanie, mládež a šport, čo by 
mohlo prinútiť kluby uvažovať o spájaní a dotovaným subjektom by tak mohli byť poskytnuté 
vyššie sumy. Väčšina komisie sa nepriklonila k tomuto názoru, veciam treba nechať 
prirodzený priebeh.  

Uznesenie č. 26/2013:                  
Komisia berie na vedomie informáciu riaditeľa AD HOC o aktuálnej situácii 
s prenájmom futbalového štadióna a futbalom v Malackách. Komisia konštatuje, že ŠK 
FO nedôstojne reprezentuje mesto v súťažiach organizovaných Bratislavským 
futbalovým zväzom. Na základe toho, že klub si nesplnil finan čné záväzky voči mestu, 
komisia súhlasí s pozastavením činnosti klubu na futbalovom štadióne v majetku mesta 
a neodporúča podpísať zmluvu o poskytovaní služieb medzi AD HOC a ŠK FO.  
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 

K bodu 4:  
Mgr. Mária Hudecová, riaditeľka MŠ, Jána Kollára 896 v Malackách na pozvanie komisie 
podala vysvetlenie k materiálu, ktorý bude predkladaný na MsZ. Vysvetlila postup pri 
zostavovaní kritérií na prijatie, prijímaní detí a zverejňovaní zoznamov detí. Ing. Špelicová 
požadovala väčšiu transparentnosť pri zverejňovaní zoznamov prijatých a neprijatých detí. 
Nasledujúca diskusia sa týkala otázky, ako zabezpečiť v tomto prípade ochranu osobných 
údajov. K otázke možnosti rozdelenia MŠ na viac samostatných subjektov sa riaditeľka 
vyjadrila záporne s poukázaním na finančnú nevýhodnosť a narušenie fungujúceho 
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mechanizmu súčasnej podoby materskej školy. Pri diskusii, či bude ešte potrebné rozšíriť 
kapacity, riaditeľka MŠ preferovala využitie časti objektu CVČ.  
 
Uznesenie č. 27/2013:                  
Komisia berie na vedomie informáciu riaditeľky MŠ Mgr. Hudecovej o aktuálnej 
kapacitnej situácii v malackej materskej škole a odporúča riaditeľke hľadať možnosti 
zvýšenia kapacity pre prijatie detí vo veku 2 – 3 rokov.  
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
 
K bodu 5a: 
 
Uznesenie č. 28/2013 (k materiálu Z 80/2013):  
Komisia zobrala na vedomie návrh VZN o ochrane a prevádzkovom poriadku 
Zámockého parku v Malackách  a odporúča  schváliť ho bez pripomienok.  
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
 
K bodu 5b: 
 
Uznesenie č. 29/2013 (k materiálu Z 95/2013):  
Komisia zobrala na vedomie informáciu o parkovacej politike mesta. 
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
 
K bodu 5c: 
 
Uznesenie č. 30/2013 ( k materiálu Z 96/2013):  
Komisia zobrala na vedomie informáciu o  možnosti upokojenia ul. Radlinského, 
dobudovania prepojenia Partizánska – Kukučínova a upokojenia prieťahu cesty I/2. 
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
 
K bodu 6: 
Predseda komisie poďakoval tým členom komisie, ktorí sa podieľali na organizačnom 
zabezpečení Večerného behu zdravia – Behu vďaky SNP, zvlášť PaedDr. Filipovi za 
myšlienku pozvať parašutistov a spestriť tak program akcie. Na behu sa zúčastnilo 151 
bežcov, čo síce nebol rekord, ale potešujúce je, že veľa pretekárov bolo v detských 
kategóriách – 102 bežcov.  
 
Malacká desiatka sa bude konať 9. novembra 2013. 
 
Uznesenie č. 31/2013:  
Komisia rozhodla, že jubilejný 30. ročník Malackej desiatky sa pobeží po tradičnej trati.  
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
 
K bodu 7:  
Zasadnutie komisie ukončil RNDr. Tedla 
         
Príloha: prezenčná listina      RNDr. Pavol Tedla 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková       predseda komisie 
V Malackách 11. 9. 2013 


